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 helft aug. 2014 heb ik Mariëlla van Wijnen Heijs een raadsleden wandeling gemaakt en gelopen met een commissie 

afgevaardigd door de dorpsraad van Vortum-Mullem. 
 
Dorpsraad werkt daar als volgt.  
Dorpsraad inventariseert wat men wil, vergadert 1x p mnd. Verwacht wordt dat van alle verenigingen / stichtingen 
minimaal 1 liefst 2 personen aanwezig zijn.  
Komt er een voorstel om iets te doen/ onderzoeken of wat dan ook, dan wordt er meteen gevraagd wie er in een 
commissie wil om het uit te  voeren. Is hiertoe niemand bereid, dan wordt er niets mee gedaan. Info van de dorpsraad 
is te vinden via www.doravortummullem.nl  
Voor de dorpswandeling hebben zich op deze manier  Willemien Roelofs ……….. [verplk. Maaszkh. Kd. afdeling] en  
Petra Broeder Keijzers …..[thuiszorgmedewerkster Proteion Venray] beschikbaar gesteld.  
 
Het was een constructief gesprek wat we al lopende voerden. Vortum-Mullem voelt als een warm bad, er heerst mijn 
inziens een sterke saamhorigheid binnen het dorp.  
 
 Onderstaande informatie heb ik van hen gekregen en ik heb dingen bezichtigd waar ik tot op heden nog niet van 
gehoord of gezien had. Kortom het was een boeiende wandeling die me vele inzichten in het dorp Vortum-Mullem 
heeft gegeven.  
 
Zorgen vanuit de Vortum-Mullemse samenleving zijn:  
 
m.b.t. bouw zijn er is in  15 tot 20 jaar  maar enkele woning bijgebouwd. Men maakt zich zorgen dat het dorp 
vergrijsd, jongeren kunnen niet aan een betaalbare woning komen en  trekken weg. 
Tevens loopt het leerlingental achteruit [ nu ongeveer 70 leerlingen] van de in Vortum-Mullem gevestigde lagere 
school.  
Er zijn als ik op internet kijk meer dan 50 bedrijven en bedrijfjes gevestigd.  
In de kom van Vortum-Mullem ben ik gewezen op Peters  landbouw mechanisatiebedrijf die midden in het dorp zit, op 
een Magma dieet centrum, een bewindvoerders kantoor,  en nog enkele die ik helaas vergeten ben.  
 
Bouwplan Mullemsche brink aan de Luinbeekweg ligt alweer lang stil.  In voortraject is door de bouwer 1 x per week 
een spreekuur  op locatie geweest in de keet [staat er nog]  
Bij vooronderzoek geen asbest in de grond , bij start werkzaamheden wel asbest gevonden, nu in afwachting van o. 
zoek ligt alles stil.  
Bouwgrond is onvoldoende tot niet afgezet , kinderen en jeugd kunnen zo het terrein op ,en er staat geen 
waarschuwingsbord  i.v.m. vervuilde grond bij de toegang.   
 
Bouwplan  plan v/d Bosch  vroeger perceel boer v/d Bosch, ook hier heeft men al lang niets meer van gehoord.  
 
De paar seniorenwoningen die in het verleden gebouwd zijn worden nu door een andere doelgroep 
bewoond/gehuurd.  
 
Woning Blackbird een bijzonder gebouw met een aparte uitstraling alwaar een bed en Breakfast moet komen[ bouw 
is bezig] is men nieuwsgierig hoe het er van binnen en van buiten uiteindelijk uit gaat zien. 
 
Lagere school  Werkt met clusterklassen, leerlingen werken ieder op eigen niveau. I-pads worden gebruikt. De 
instructies zijn in de ochtenden, ’s middags wordt er dan gewerkt, en de leerkracht kan meekijken via de IT in de I-pad 
van de leerlingen.  
Vortum-Mullem heeft een dorps huis en een schitterend jeugd huis  Het jeugdhuis en gemeenschapshuis moeten 
verkocht/opgeheven worden omdat anders het MFC in de kerk niet haalbaar is. 
De besturen van beide  accommodaties staan wel open voor het MFC. Toch maakt men zich wel zorgen hoe een en 
ander zal gaan verlopen in de toekomst.  
  
Verder heb ik genoten van het Laarzenpad,  de visvijver [Forellen], het hondenclubterrein, en nog een  groot trapveld 
wat bij de hondenclub ligt,  Het O.N.I. hier regelmatig wedstrijden.  
 
En als allerlaatste 12 oktober 2014 is er een diensten en goederen veiling t.b.v. een Afrikaans doel, hier kan iedereen 
nog een dienst of een voorwerp om te veilen voor aanmelden via de dorpsraad.  

http://www.doravortummullem.nl/

